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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Isabella Lövin (MP)

2020/21:8 Avgift på icke återvunna plastförpackningar

Under sommaren lade kommissionen fram ett förslag till överenskommelse om 
EU:s kommande långtidsbudget. Som del i förhandlingarna ligger förslag på att 
medlemsstaternas avgift framdeles även ska innehålla en konstruktion där de 
får betala en straffavgift på plastförpackningar som inte återvinns. Enligt 
uppgift beräknas straffavgiften uppgå till drygt 8 000 kronor per ton, och 
nyordningen ska träda i kraft vid årsskiftet. Än så länge finns det inga besked 
kring hur mängden icke återvunna plastförpackningar ska beräknas och inte 
heller vem som faktiskt ska betala avgiften, som alltså är tänkt att ingå i 
ländernas medlemsavgift.

Ponera att EU-parlamentet kommer att besluta i enlighet med förslaget. Det kan 
ju inträffa, och planeringen måste utgå ifrån det scenariot. Hur kommer i så fall 
Sverige att driva frågor om detta? Jag tänker till exempel på det snara 
införandet och metoder för att alla medlemsstater ska beräkna mängden 
plastförpackningar på samma sätt. 

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga miljö- och klimatminister 
Isabella Lövin: 

 

Vilka åtgärder har ministern vidtagit för att i händelse av att det införs en 
konstruktion på medlemsavgiften till EU som inkluderar en avgift på icke 
återvunna plastförpackningar, säkerställa att alla medlemsstater beräknar 
mängden av dessa på samma sätt samt säkra upp att Sverige kan realisera ett 
införande till den 1 januari 2021?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-09-09
Besvaras senast
2020-09-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


